國立清華大學推廣教育課程  退選申請表
NTHU Course Drop Form for Continuing Education
學年度Academic Year︰         □ 上學期Semester I □ 下學期 Semester II □ 暑期 Semester III （請勾選）

	學號Student No.
	
	姓名Name
	請親自簽名

	身分證號ID/Passport No.
	
	聯絡電話Telephone
	

	手機Mobile
	
	E-Mail
	


	科號及組別
Course No.
	科目名稱
Course Title
	學分數
Credits
	教師簽名

Teacher’s Signature

	
	
	
	

	
	
	
	


收件日期Approval Date︰                （由推廣教育組填寫 To be filled by the office）（根據此日期認定退費標準Your tuition will be refunded according to this date.）

…............................…...........…….............................................................…........……………….......…......
國立清華大學推廣教育課程  退選申請表（學生自存聯）

NTHU Course Drop Form for Continuing Education（Student’s Copy）
學年度Academic Year︰         □ 上學期Semester I □ 下學期 Semester II □ 暑期 Semester III （請勾選）

	學號Student No.
	
	姓名Name
	

	科號及組別Course No.
	
	科目名稱Course Title
	

	科號及組別Course No.
	
	科目名稱Course Title
	


收件日期Approval Date︰                （由推廣教育組填寫 To be filled by the office）（根據此日期認定退費標準Your tuition will be refunded according to this date.）

說 明︰根據教育部「大學辦理推廣教育計畫審查要點」第11條第1項規定︰「學員自報名繳費後至實際上課日前退學者，退還已繳學分費、雜費等各項費用之七成。自實際上課之日算起未逾全期三分之一者退還已繳學分費、雜費等各項費用之半數。在班時間已逾全期三分之ㄧ者，不予退還。」

Note︰ According to Article 11 of MOE’s regulation on “College Continuing Education, ” 70% of the tuition will be refunded if the student drops out before the class begins.  50% will be refunded if the class has started for less than 1/3 of the semester; while no tuition will be refunded if the class has started for more than 1/3 of the semester. 
注 意︰本表請經任課教師同意簽名後，繳交至推廣教育組辦公室（聯絡電話TEL︰03-5731017；傳真FAX︰03-5721429）辦理。

Please have this form confirmed and signed by the course instructor/professor and submit it to the Division of Continuing Education at the Administration Building of NTHU.

